

Saygıdeğer okurlar

bilig, 86. sayısı ile karşınızda. Bu sayıda da edebiyat, folklor, felsefe, uluslararası ilişkiler alanlarında 9 makaleyle Türk kültür mirasına ışık tutmaya ve Türk dünyasının güncel sorunlarına dikkat çekmeye gayret ettik.

Bu sayıdan itibaren yayınladığımız makale sayısını cüz'i de olsa azaltmaya başladık. Hedefimiz daha fazla sayıda makale yerine, etki faktörü yüksek daha nitelikli makaleler yayınlamaktır. Böylece *bilig*'in indekslerdeki konumunun daha da güçlendirmeyi amaçlıyoruz. Bu yaklaşım hakem süreci tamamlanmış ve yayına hak kazanmış makalelerin yayımlanma sürecini daha da uzatacaktır. Bu hususta yazarlarımızdan anlayış bekliyoruz.

Akademik hayatta artan rekabet ve sürekli yükselen kriterlere paralel olarak *bilig*'e makale akışı da artmaktadır. Tüm bu olgular yayın kurulumuzun üzerindeki sorumluluğu daha da ağırlaştırmaktadır. Yayın kurulumuzun değişmeyen önceliği *bilig*'in düzeyini ve etki faktörünü yükseltmektir.

Bilimsel süreli yayıncılık alanında *bilig* önemli bir birikime sahiptir. Bu birikimde 1996 yılından bu yana kesintisiz bir şekilde yayınlanan 86 sayı yanında uluslararası bilimsel dergi yönetişimi süreçlerini yakından takip eden, alanında uzman akademisyenlerden oluşan yayın kurulunun katkısı büyüktür. Yayın kurulunun işleyişindeki nesnellik, şeffaflık ve bağımsızlık *bilig*'in başarısının devamı için en önemli güvencedir.

Şüphesiz *bilig* ailesinin en üretken ve en değerli üyeleri yazarlarımızdır. Evrensel bilime katkı yanında Türk dünyasının bütünleşme çabalarına hizmet eden çalışmalarıyla, akademisyenlerimiz alanında öncü ve özgün, yenilikçi ve nitelikli makaleleriyle *bilig*'in uluslararası saygınlığı ve tanınırlığı daha yukarıya taşıma çabalarımıza en büyük desteği vermektedirler.

Bir sonraki sayımızda buluşana dek tüm yazar ve okurlarımıza sağlıklı ve başarılı günler diler, 86. sayımızın faydalı olmasını temenni ederiz.

Prof. Dr. Fırat PURTAŞ
Yayın Yönetmeni

Dear Readers,

Here is *bilig*'s 86th issue. In this issue, we tried to shed light on the Turkish cultural heritage with 9 articles in the fields of literature, folklore, philosophy and international relations and tried to call attention to the current problems of the Turkic world.

As of this issue, we have begun to reduce the number of the articles we publish even to a small amount. Our ambition is to publish more qualified articles with higher impact factors instead of more articles. Therefore, we aim to further strengthen the position of *bilig* in the indexes. This approach will further extend the period of publication of the articles that have completed the peer review process and are entitled to publication. We ask our article authors to be tolerant on this matter.

The flow of an article to *bilig* is also going up in parallel with increasing competition and constantly rising criteria in academic life. All these facts make the responsibility on our editorial board even harder. The fixed priority of our editorial board is to raise the level of *bilig* and its impact factor.

bilig has a significant accumulation in the field of scientific publishing. This accumulation is the contribution of the editorial board consisting of expert academicians who closely follow the international scientific journal management processes, besides 86 issues published continuously since 1996. Objectivity, transparency and independence in the process of the editorial board are the most important assurance for the continuation of *bilig*'s success.

Undoubtedly, the most productive and most valuable members of the *bilig* family are our authors. As well as their contribution to universal science and with their contribution to the efforts of the Turkic world to integrate, our academicians are giving the greatest support to our efforts to raise *bilig*'s international prestige and recognition with their pioneering and original, innovative and qualified articles.

We wish healthy and successful days to all our authors and readers and hope that the 86th. issue of our magazine will be useful.

Prof. Dr. Firat PURTAŞ
Editor in Chief

Дорогие читатели,

Перед вами 86-й выпуск журнала «Билиг», содержащий девять статей по литературе, фольклору, философии и международным отношениям, которые проливают свет на аспекты культурного наследия и привлекают внимание к текущим проблемам тюркского мира.

Начиная с настоящего выпуска, мы сократили количество публикуемых материалов. Наша цель – публикация научных статей с более высоким импакт-фактором. Таким образом, мы стремимся к еще большему укреплению позиции журнала «Билиг» в рейтингах. Такой подход увеличит срок опубликования статей, которые уже прошли рецензирование и были приняты к публикации, в связи с чем мы надеемся на понимание со стороны наших авторов.

В академической жизни растет конкуренция и постоянно повышаются критерии, вместе с этим возрастает и поток статей, которые получает редакция «Билиг». Все эти факты повышают ответственность, которая ложится на нашу редакцию. Неизменным приоритетом при выборе материалов для публикации является повышение уровня журнала и его импакт-фактора.

Как периодическое научное издание «Билиг» обладает немалым багажом. О многом говорит тот факт, что журнал издается с 1996 года, и уже увидело свет 86 его выпусков. Большая роль в этом отводится редакционному совету, состоящему из специалистов в разных областях, которые принимают непосредственное участие в процессе издания международного научного журнала.

Несомненно, авторы статей являются самыми продуктивными и важными членами семьи «Билиг». Внося вклад в науку в целом и в усилия по интеграции тюркского мира, наши ученые своими новаторскими, оригинальными, инновационными, квалифицированными статьями оказывают огромную поддержку нашим усилиям по повышению международного престижа и признания журнала «Билиг».

До встречи на страницах следующего выпуска, и с пожеланием благополучия и успехов всем нашим авторам и читателям.

**Профессор Фырат Пурташ,
Главный редактор**